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Betreft: Schriftelijke  ex. artikel 38 RvO  inzake Floriade 
 
 
Geacht College, 
 
Op donderdag 22 januari 2015 verscheen een opmerkelijk interview in Dagblad De Limburger met 
voormalig Floriade-woordvoerder en ex-Statenlid Robert Bouten. In dit interview doet hij een 
onthullende uitspraak: ‘We liepen zelfs als personeel na de sluitingsceremonie de polonaise door de 
Innovatoren omdat we geen verlies hadden gedraaid…toen meldde de pers opeens dat er een tekort 
was van negen miljoen (euro’s). Ik moest het van de directie blijven ontkennen terwijl de media 
gewoon achteraf gelijk hadden.’ 
 
Met deze bekentenis bevestigd de voormalig Floriade-woordvoerder het vermoeden dat de cijfers, 
die op herhaaldelijk verzoek van de SP, door de directie en Raad van Commissarissen werden 
gepresenteerd niet correct waren. De SP in de deelnemende gemeenten en Provinciale Staten heeft 
vele malen om informatie gevraagd naar zowel tussentijdse, als de eindresultaten van de Floriade. 
Uit de woorden van de geïnterviewde blijkt dat de directie willens en wetens de echte resultaten 
moest verzwijgen. In de ogen van de SP is dat niet alleen misleidend geweest maar ook kenmerkend 
voor de gang van zaken en de rol van de Raad van Commissarissen. Alles wijst op een falend toezicht 
en bewust verzwijgen van gegevens. In de ogen van de SP blijft de gang van zaken onacceptabel 
omdat de vijf deelnemende gemeenten opdraaien voor het tekort van 9 miljoen euro.  
 
Het onderzoeksrapport dat naar aanleiding van het financiële debacle is verschenen rept met geen 
woord over bewuste misleiding en het verbloemen van cijfers. Het rapport zegt wel ‘dat de politiek 
bewust op afstand werd gehouden’. De uitspraken van de voormalig Floriade-woordvoerder werpen 
echter een geheel ander licht op de gang van zaken. In de ogen van de SP moet nader onderzocht 
worden of de uitspraken van de geïnterviewde op feiten berusten en of verantwoordelijke 
wethouders hiervan op de hoogte waren. In het onderzoeksrapport staat onder meer dat de 
verantwoordelijke wethouders geïnformeerd zouden zijn maar vanwege geheimhouding de 
gemeenteraden niet hebben mogen informeren. Als blijkt dat de directie en Raad van 
Commissarissen media, gemeenteraden en Provinciale Staten bewust niet hebben geïnformeerd en 
feiten hebben achtergehouden , dat er mogelijk sprake is van onbehoorlijk bestuur en wanbeleid. 
Hierdoor zou bestuurlijk of politiek ingrijpen mogelijk zelfs zijn belemmerd. In dat geval ontstaat er 
een bestuurdersaansprakelijkheid voor de geleden schade. 

 
Dit leidt tot de volgende vragen: 
 
1. Bent u bereid de uitspraken van de voormalig Floriade-woordvoerder te verifiëren en te 

onderzoeken of deze op waarheid berusten? 
 

2. Indien de uitspraken van geïnterviewde blijken te kloppen is mogelijk sprake van bewuste 
misleiding en het bewust verstrekken van onjuiste gegevens. Deelt u deze opvatting?  



 

 

 
3. Is u bekend of de verantwoordelijke wethouders van de deelnemende gemeenten op de 

hoogte waren van deze gang van zaken en het bewust achterhouden van informatie, maar 
hier vanwege geheimhouding vragenstellers of gemeenteraadsleden niet mochten 
informeren? 
 

4. Mocht blijken dat de directie de opdracht aan de Floriade-woordvoerder heeft gegeven 
bewust onjuiste informatie naar buiten te brengen, is er in uw ogen dan sprake van 
verwijtbaar handelen? 
 

5. Bent u het met de SP eens, dat indien tijdig en desgevraagd de juiste informatie was 
verstrekt, politiek of bestuurlijk ingrijpen mogelijk een financieel debacle had kunnen 
voorkomen?  
 

6. Bent u bereid te onderzoeken of hier mogelijk sprake is van een ernstige schending van 
vertrouwen, misleiding, onbehoorlijk bestuur en mogelijk zelfs strafbaar handelen? 
 

7. Mocht onderzoek uitwijzen dat er sprake is van het bewust achterhouden van informatie en 
het verstrekken van onjuiste gegevens dan kan dat niet zonder gevolgen zijn.  Welke 
gevolgen kan dat hebben voor de verantwoordelijke directie, leden van de Raad van 
Commissarissen en politiek verantwoordelijken?  
 
 

Graag ontvangen wij een volledige  beantwoording binnen de daarvoor bestemde termijn. 
 

 
Namens de fractie van de SP, 
Daan Prevoo 


